
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld 21 januari 2020
Agendavoorstel Progressief Westerveld en PvdA over informatievoorziening over het proces concept-RES 

Westerveld

Aanwezigen
Raadsleden/ commissieleden: De heren K. Molenkamp (DSSW/SW), J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg 
(VVD), H.A. Jansen (PvdA), A. Fopma (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), J.N. de la Mar 
(PW), H. van Teijlingen (PW) en de dames G. Kiers (DSSW/SW), M.W. Mulder-Van Eerden (GB) en C.N.G. 
Starke (VVD)
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: 
Externen: 

Afwezigen (m.k.)
--

Voorzitter: Mevrouw J.W. Mones-Kassies
Griffier: De heer R.J. van der Veen

Agendavoorstel Progressief Westerveld en PvdA over informatievoorziening over het proces concept-RES 
Westerveld
Verantwoordelijk portefeuillehouder: wethouder Doeven
Doel bespreking:
Het college de mogelijkheid geven om de raad te informeren over de wijze waarop zij denkt om te gaan met 
de RES-strategie van de gemeente Westerveld en de raad de mogelijkheid te geven daar nog input op aan te 
leveren.
Inspreker(s): -
Conclusie voorzitter
De voorzitter concludeert, na twee rondes, dat het voorstel voldoende is besproken. Het voorstel wordt niet 
verder geleid. Het onderwerp op zich zal vast de komende maanden weer op de agenda komen.
Toezegging
1. De resultaten van 13 en 14 januari zullen op Ibabs worden geplaatst.
2. Lokale initiatieven zullen door het college positief worden benaderd en zo nodig gefaciliteerd.
Aantekeningen
Stilgestaan wordt bij de opbrengsten van de gehouden informatie avonden op 13 en 14 januari. Door diverse 
fracties worden complimenten gegeven voor de organisatie van de avonden. Aan het eind van die week 
waren de verslagen al te zien op de gemeentelijke website! Deze zullen ook op Ibabs worden geplaatst. 
Gesproken wordt over de mate van opkomst. Die was hoog  (ca. 150 mensen) maar wat te doen met de 
suggesties van de mensen die er niet waren? De heer Van Teijllingen mist de visie van het college op de REG. 
Het is jammer dat de duurzaamheidsnota nog niet gereed is. Op de vraag van de heer Van Teijlingen of het 
college bereid is lokale initiatieven te ondersteunen antwoordt wethouder Doeven bevestigend. Wethouder 
Doeven geeft vervolgens aan dat de gemeentelijke opgave op 77.000 Mwh ligt. Dit is gelijk aan de vraag aan 
energiebehoefte van onze gemeente. Hij vraagt wat de fracties hiervan vinden. Alle fracties kunnen zich 
hierin vinden. De fractie van PW geeft aan dat wellicht iets meer ook tot de mogelijkheden moet behoren 
(solidariteitsgedachte met gemeenten die wellicht niet kunnen voldoen). De wethouder merkt op dat als de 
leden nog aanvullende suggesties hebben, deze voor 24 januari nog bij hem kunnen worden ingediend. 



Wethouder Doeven merkt tot slot op dat de opgave die het college gaat doen niet ‘in beton is gegoten’. De 
opgave kan later altijd nog worden aangepast.
Bekijk hier de live beelden

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld van 4 februari 2020

De griffier, De voorzitter,

J. van Roeden - Hoekstra H. Jager

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20200121_1?start=6748000

